
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 
Anders Knudsen 
Svebølle Skole 

Telefon, direkte: 59 53 47 71 

Kalundborg Kommune 
Stationsvej 3 
4470 Svebølle 

www.sveboelle-skole.dk 
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MØDEDATO 

18. september 2018 
 
MØDEREFERAT ANGÅENDE 

Skolebestyrelsesmøde 
 
KOPI TIL 

 

Mødedeltagere: Mads, Sofie, Tina, Pernille, Mette, Mette, Gitte P, Mette B., Lone, Mads, Anders 

Afbud fra Charlotte Malthesen Hiorth 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Referat godkendt. 

 

 

Punkter til orientering: 

 

3. Regnskab og budget (Janni deltager) 

Regnskab gennemgået og der blev stillet opklarende spørgsmål. 

 

4. Meddelelser fra: 

- Elevråd 

Der er afholdt valg til elevråd. Det første møde er afholdt og Mads blev valgt 

som formand og  Sofie som næstformand. 

Elevrådet har et ønske om nye stole i klasserne. Dette tager vi med, når vi skal 

se på ønsker til næste års budget. 

  

- SFO 

Sabrina Christensen skal i øvelsespraktik hos os. 

Der er indkøbt to nye legehuse der kommer op snarest. 

 

- Formanden 

Intet. 

 

- Skoleleder 

Lise Theils Fafner er ansat pr. 1. oktober. David Lindbo har opsagt sin stilling pr. 

31. oktober og Susanne Ebdal har søgt orlov fra 1. november til 31. marts. Vi 

søger derfor en lærer til udskolingen og har valgt at holde løbende samtaler. 

Det er muligt, at vi bryder fagfordelingen op så vi kan lave den bedst mulige 

undervisning i alle klasser. Samtaler til den ledige stilling holdes den 27. 

september kl. 17.00, hvor Tina deltager som repræsentant fra Skolebestyrelsen. 

  

file://///kk.intern.dk/Userhome/Homedir/ankd/My%20Documents/Skolebestyrelse/150818/www.sveboelle-skole.dk
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Børne- og Ungeudvalget spørger alle skolebestyrelser om der er interesse for at 

lave en fælles sundhedspolitik. Vi siger ja. 

Husk kursus for nye skolebestyrelser på torsdag kl. 17:00-ca. 21:00 i Ubby 

Forsamlingshus. 

 

5. Nyt fra forældremøder/arrangementer 

Diskussion om at skolebestyrelsen skal opfordre forældre til at undgå "bilkafravær", 

jf. beslutning på forrige møde.. 

Det er dejligt at læsevejleder og ledelse er tilstede på forældremøder i indskolingen. 

Dialogkort på 0. klasse forældremøde var en succes. Forældre og personale var 

meget glade for det, og det gav et godt afsæt for det kommende 

forældresamarbejde. 

I 8. klasse var der rygning og alkohol på dagsordenen på forældremødet. 

(AK går i 8. klasse med formaning om ikke at ryge i skoletiden og ikke gå til "det 

hvide hus"). 

 

 

Punkter til drøftelse: 

 

 

6. Antimobbestrategi  

Mette B fremlagde det arbejde, der er pågået i det forløbne år. 

Rettelser/kommentarer blev tilføjet og strategien er nu gældende. Tages op til 

revision til næste år.  

 

7. Skolefest 

Festen holdes den 8. november kl. 17-21.  

Man skal ikke sidde på skoletorvet, men kun i klasserne.  

Velkomst både på Lilleskolen og Storskolen. 

Musical i musiklokalet. Stykket spilles evt. 2 gange. 

"Den gyldne Kagerulle" genindføres. Tilkendegivelse om deltagelse på tilmeldingen, 

som Pernille laver et udkast til. 

Popcornmaskine - den skal vi have tilbage! Og slushice. 

Annette kontakter en DJ. 

Skolebestyrelsens årsberetning fremlægges "Grease-style". 

 

8. Kostprincip (se bilag) 

Datoen redigeres og kostprincip sendes ud. 

 

9. Høringssvar: 

Skolebestyrelsen formulerede flg. høringssvar: 

- Om budgetberegningsmodellen: 

Af de tre modeller peger Skolebestyrelsen på "Kombinationsmodellen", men savner 

sammenligningsgrundlag med den nuværende ressourcetildelingsmodel. 

Endvidere bemærkes, at materialet i alle modeller synes mangelfuldt. 

 

10. Eventuelt 

Fodboldmål rettes op. (Jeg har efterfølgende købt to nye mål som sættes op snarest 

- "nødvendige penge" :-)). 
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REFERENT 

Anders Knudsen 

 

 

 


